
 Číslo materiálu : 5/01 

Komise: Komise pro strategické plánování a rozvoj města 

Datum :   17. 6. 2019 

Přítomni: 

 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Mgr. Martin Běhounek, Ing. Milan Nedvěd, Bc. Alena Trojanová 

Bc. Martin Starý, David Hlavinka, Jiří Janata  

 

Jana Buřičová, Ing. Kateřina Daczická, Ing. Markéta Šedivá, Ing. Tomáš Pilc 

 

Václav Balek 

Člen RM: Mgr., Bc. Vít Šnajdr 

Příští jednání: 9. 9. 2019 od 17h, zasedací síň MÚ, Václavské nám. 182 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

 

 b e r e  n a  v ě d o m í 

 zápis z komise pro strategické plánování a rozvoj města 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

 

1. Přivítání, prezence, program  

V nepřítomnosti paní Buřičové vedl jednání pan Mgr. Běhounek 

Program: 

- Informace o schůzce GD dne 28.5.2019 

- Informace o strategickém plánu 

- Komunikace mezi komisemi (předávání informací/setkávání) 

- Různé 

- Diskuze 

 

2. Generel dopravy (dále GD) 

Komise pro strategické plánování a rozvoj města sestavila tabulku s připomínkami ke GD od všech 

OV. Vedení města stanovilo, které připomínky budou řešeny v rámci úřadu a které budou předány 

zpracovateli GD na jednání 28.5.2019. Mgr. Běhounek přednesl seznam připomínek i s návrhy řešení 

a zařazením do GD. 

Komise navrhuje doplnit tabulku o kontrolní termíny plnění. 

Pan místostarosta potvrdil vyhodnocení připomínek v závěru roku 2019. 

Bc. Starý upozornil, že jeho připomínky nebyly do seznamu zařazeny.  

 

Doplnění zápisu po jednání: Paní Buřičová doplní tabulku o připomínky pana Starého a paní 

Daczické (nové připomínky z OV Hlouška) a nejaktuálnější verzi předá paní Horynové.  

 

Na jednání GD 28.5.2019 byl zhotovitelem předložen průzkum aktuálního stavu dopravy a VHD a 

situační plány stávajícího stavu dopravy s návrhy mírné a razantní změny pro zmírnění dopravy v 

centru. Materiál bude do konce června doplněn také o otázky do sociologického průzkumu. Poté bude 

předán komisi k nahlédnutí. 

Další schůzka proběhne 19.8.2019 

 

3. Strategický plán 

Vedení města KH rozhodlo o podání žádosti o dotaci ve výzvě OPZ 92 na projekty: nový strategický 

plán, koncepce smart city, využití veřejného prostoru a procesní řízení úřadu. 



Mgr. Běhounek informoval o jednání (11.6.2019 za přítomnosti místostarostů, pí. Buřičové, Šedivé, 

Horynové a p. Běhounka) s externím zpracovatelem žádosti, který na základě jejich návrhů a 

připomínek zpracuje a podá žádost o dotaci za Město Kutná Hora. 

Vize: v případě získání dotace, by se vypsala veřejná zakázka malého rozsahu na tvorbu nového 

Strategického plánu, vybral by se zhotovitel a vytvořila by se expertní skupina ze zástupců všech 

komisí. 

 

5. Komunikace mezi komisemi 

Komise st. pl. a rozvoje města navrhuje užší spolupráci s ostatními komisemi. Je třeba nastavit vnitřní 

komunikaci mezi komisemi popřípadě pravidelné setkání zástupců.  

Do příštího jednání se členové komise zamyslí nad možným návrhem řešení. 

 

6. Revize docházky 

Členové dochází pravidelně, pokud se nemohou jednání zúčastnit, včas se omluví. 

Přítomní prozatím nenavrhují změny v obsazení komise. 

 

7. Diskuze  

Bc. Starý navrhuje zřízení OV vnitřní město. P. místostarosta není proti, pokud bude dostatek lidí, 

kteří mají zájem se pravidelně scházet. Mgr. Běhounek – na vzniku OV se již pracuje. 

Ing. Nedvěd navrhuje pro příští jednání, přesné vytyčení cílů/směrů komise pro str.pl. a rozvoj města 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

 

 

4) Reakce rady města : 

 

 

Zapsal : Yveta Horynová, DiS. 

Elektronicky ověřil : Mgr. Martin Běhounek 


